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Törvényjavaslat címe: Magyarország 2022. évi központi költségvetéséről
A módosító javaslatot tárgyaló bizottság: Mezőgazdasági bizottság 

Módosító javaslat 2 

Módosítópont sorszáma: 1.
Törvényjavaslat érintett rendelkezése: 1. melléklet I. Fejezet 11. Cím 1. Alcím
Módosítás jellege: módosítás

I. ORSZÁGGYŰLÉS

  11
Közszolgálati médiaszolgáltatás 
támogatása

    1 Közszolgálati hozzájárulás [100 686,7] 99     686,7 /-1 000,0 m. kiadás/

Módosítópont sorszáma: 2.
Törvényjavaslat érintett rendelkezése: 1. melléklet XII. Fejezet 20. Cím 3. Alcím 2. 
Jogcímcsoport új 1. Jogcím
Módosítás jellege: kiegészítés

XII. AGRÁRMINISZTÉRIUM
  20 Fejezeti kezelésű előirányzatok
    3 Mezőgazdasági feladatok
      2 Mezőgazdasági szakmai feladatok

1 A HHSZ  91.  §  (4)  bekezdése  alapján  a  központi  költségvetés  és  a  költségvetési  fejezetek
bevételi és kiadási főösszegére és egyenlegére – a Gst. 25. § (2) bekezdése szerinti módosító
javaslat  kivételével  –  kizárólag  a  költségvetési  ügyekkel  foglalkozó  bizottság  nyújthat  be
módosító javaslatot. 

2 A módosító javaslatban egy vagy több (ebben az esetben egymással összefüggő, tartalmilag-
logikailag összetartozó, részelemeiben egymástól elválaszthatatlan) módosítás tüntethető fel. Az
egy  módosító  javaslatban  benyújtott  módosító  pontok  a  továbbiakban  összefüggőként
kezelendők. 



        1
A Balatonboglári Borgazdaság (BB) 
visszavásárlása

1     000,0 /+1 000,0 f. kiadás/

Indokolás 

1600 család életét  keserítette meg a Balatonboglári  Borgazdaság (BB) privatizációja  a 90-es
években. A Balatonboglári borvidék 3200 hektáron megtermelt szőlőjének 70 százalékát azóta
nem helyben dolgozzák fel, hanem elviszik a borvidék területéről. A szőlőtermelők így ki vannak
szolgáltatva a szemtelenül alacsony árat kínáló felvásárlóknak, valamint a feldolgozásból, mint
hozzáadott értékből származó jövedelem sem az ő zsebükbe kerül. A szőlősgazdák problémájára
azonban van megoldás: kormányzati támogatással vissza lehetne vásárolni a BB-t, emellett a
javasolt  keretösszeg fedezné egy új,  korszerű közösségi  szőlő-  és  gyümölcsfeldolgozó üzem
megépítését, amit a helyi termelői csoportok használatába kellene adni. Ezzel az elképzeléssel
egyetértett Gombos Sándor, a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara korábbi Somogy megyei elnöke
és Légli Ottó kiváló borászunk, a Hegyközségek Nemzeti Tanácsának elnöke is. A zöldmezős
beruházás tervei korábban már elkészültek, annak költségvonzatát is felmérték.
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